CHHAKCR **5** 及 Days **5** 晚 Nights

沙爱海南环岛游 CHERISH HAINAN ROUND ISLAND

孯 海口 / 海花岛 / 三亚 Haikou / Haihua Island / Sanya











善特色安排 SPECIAL ARRANGEMENT

- 沿东线海南环岛旅游公路-最美公路Hainan Island Tourist Highway East LineThe Most Beautiful Highway
- 网红打卡~海花岛 Haihua Island
- 网红打卡~椰梦长廊 Coconut Dream Corridor
- 海花岛灯光秀 Haihua Island Light Show
- ▶ 三亚千古情歌舞秀 Sanya Eternal Love Performance ŢICKET

行程特点 ITINERARY HIGHLIGHTS

- 千年古盐田 Ancient Salt Field
- 鹿回头山顶公园 Luhuitou Peak Park Ⅷズズ
- 南山文化旅游区 Nanshan Cultural Tourism Zone ☑ 【ICKET
- 槟榔谷黎苗文化旅游区 Binglanggu Limiao Tourism Zone ፲៤៥፻
- 亚龙湾国际玫瑰谷 Yalong Bay International Rose Valley TICKET
- ★ TICKET 含票 Include Ticket

| ● 膳食 MEALS

- 龙虾海鲜盛宴 Lobster Seafood Feast
- 海南椰子水鸡 Hainan Coconut Chicken
- 海南四大名菜 Hainan Four Famous Dishes
- 南山养生素宴 Nanshan Vegetarian Feast
- 鲜香盐焗鸡 Fresh Salty Baked Chicken

Ⅲ 酒店特色 HOTEL HIGHLIGHTS

- 全程住宿4星级酒店 Stay At 4 Stars Hotel: 海口新奥斯罗克酒店 Oscar Hotel Haikou 三亚心一境禅意大酒店 Sanya Xin Yi Jing Zen Hotel
- 一晚提升5星住宿海花岛欧堡酒店
 One Night Upgrade 5 Stars Stay
 Ocean Flower Island Castle Hotel

乐趣购物 FUN SHOPPING

● 海口骑楼老街 Arcaded Street

舌尖上的海南 TASTE OF HAINAN





航班时间 / Flight Details:

D1 KUL/HAK 3U 3750 1550-1915 D6 HAK/KUL 3U 3749 1055-1450



合于国际机场,乘搭国际航班飞往海口。

第2天 海口 海花岛

观澜湖新城:集娱乐、购物、休闲、餐饮及文化于一体的大型综合项 目。海口观澜湖旅游度假区之"核"建立的一个城市综合体概念。

福山咖啡文化风情镇: 分为咖啡公社、咖啡部落、咖啡驿站三大建筑 是中国首家以咖啡文化风情为主题的居住社区。

古银瀑布: 瀑布从悬崖经壁飞泻而下,似烟如雾,犹如《西游记》神 话传说的水帘洞。

海花岛: 由三个独立的离岸式岛屿组成,规划平面形态为盛开在海中 的三朵花,故人工岛取名为"海花岛"。海花岛有国际会议会展中心 、博物馆群、童话世界、水上乐园、海洋世界、国际购物中心、现代 酒店群、五国温泉城、华夏影视基地等28大业态。

婚礼庄园: 海花岛灯光秀惊艳全场。在流光溢彩的灯光秀中,各类建 筑穿上了"绚丽"的外衣,夜幕映衬下,酷炫的光影效果令人陶醉。

第3天「海花岛

发前往三亚市-中国最南端的城市。

南山文化旅游区(含电瓶车):展示中国佛教传统文化的大型园区, 世界最大海上观音(高108米)坐落在此,是闻名全海南的镇岛之宝。 椰梦长廊: 环三亚湾修建的一条海滨风景大道,椰树整齐地排列在路 旁,与沙滩、海水组成一幅美妙的画面。

大东海旅游区: 是一个自然形成的半月形浅水海湾,水面是月牙形的 沙滩,南面是浩渺无边的大海,是一个不可多得的滨海游览区。

第4天 三亚

鹿回头山顶公园(含电瓶车): 因美丽动人的传说而得名,也保留了 独特的黎族文化。品味黎族少年那流传动人的爱情故事,观赏美丽吉 祥的梅花鹿群。

槟榔谷黎苗文化旅游区(含电瓶车): 景区坐落在万余槟榔林海,并 置身于古木参天、藤蔓交织的热带雨林中,槟榔谷因其两边森林层峦 叠嶂,中间是一条延绵数公里的槟榔谷地而得名。

三亚千古情歌舞秀: 以其崭新的舞台设计使整场演出突破了传统空 间与感觉的界限,让每一寸角落都满盈着演出怒放的张力,撼动着观 众的视觉与听觉神经。

第5天 三亚 586㎞ 海口

亚龙湾国际玫瑰谷(含电瓶车):玫瑰谷内种植有不同品种玫瑰花, 以"玫瑰之约,浪漫三亚"为主题,五彩缤纷的玫瑰花为载体,集玫 瑰种植、文化展示、旅游休闲度假于一体。

海口骑楼老街: 距今90多年历史,是历史文化名街。大大小小有六百 多栋几层高的小楼,是上世纪南洋归国华侨借鉴南洋风格建筑返回家 乡所建。

第6天海口 → 入境

早/机上用领

旅程结束,送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。 鸿运旅游期待与您再出发!

购物店: 鱼油科技馆、乳胶生活馆(或达仁堂)、竹炭生活馆(或茶艺馆)

Assemble at international airport, departure flight to Haikou.

Day 2 Haikou Haihua Island

Depart 🔫

BLD

Guanlanhu New City: A large-scale comprehensive project integrating entertainment, shopping, leisure, catering and culture. The HOPSCA concept as the "core" of Haikou Mission Hills Tourist Resort.

Fushan Coffee Culture Town: Divided into three major buildings: coffee commune, coffee tribe, and coffee station. The first residential community in China with the theme of coffee culture.

Guyin Waterfall: The waterfall cascades down from the cliff and the wall, like smoke and mist, just like the water curtain cave in the myth and legend of "Journey to the West".

Haihua Island: It consists of three independent offshore islands. The plan shape is three flowers blooming in the sea. Haihua Island has 28 major business formats, including the International Conference and Exhibition Center, a museum group, a fairy tale world, a water park, an ocean world, an international shopping mall, a modern hotel group, a five-nation hot spring city, and a Chinese film and television base.

Wedding Manor: Watch the amazing Haihua Island Light Show. The light show make all kinds of buildings put on "gorgeous" coats, with the backdrop of the night, enjoy the cool of light and shadow effects.

Day 3 Haihua Island 254km Sanya

BI D

Sanva, a city on the southern end of China's Hainan Island

Nanshan Cultural Tourism Zone (Include Buggy): A large-scale park displaying traditional Chinese Buddhist culture, the world's largest sea Guanyin (108m) is located here. The treasure of the Hainan Island.

Coconut Dream Corridor: Seaside scenic avenue built around Sanva Bay Coconut trees are neatly arranged along the roadside, forming a wonderful picture with the beach and sea water.

Dadonghai Tourism Zone: A naturally formed half-moon-shaped shallow water bay with a crescent-shaped beach on the water surface and the boundless sea to the south. It is a rare coastal tourist area.

Day 4 Sanya

Luhuitou Peak Park (Include Buggy): It is named from a beautiful legend and retains the unique culture of Li. There is a charming park on the top of the Luhuitou along with a huge sculpture which was built to honour the romantic love story.

Binglanggu Limiao Tourism Zone (Include Buggy): Located in a sea of ten thousand betel nut forests with towering ancient trees and intertwined vines. The name came from the betel nut valley stretching for several kilometers. Sanya Eternal Love Performance: Combines a variety of dance styles and music styles to interpret the historical legends of Sanya. Sometimes the soul-stirring, sometimes melodious and lyrical music combined with the performers' full-fledged performances to arouse the audience's emotions.

Haikou Sanya 286 Day 5

BLD

Yalong Bay International Rose Valley (Include Buggy): Rose valley home to enormous number of roses with the theme of 'Beauty, Romance and Love'. Haikou Arcaded Streets: With history over 90 years, it is a famous historical and cultural street. There are over 600 multi-story buildings, large and small. They were built by overseas Chinese who returned from Nanyang in the last century and learned from Nanyang-style architecture when they returned to their hometowns.

Day 6 Haikou Return

B/MOB

End of journey, return flight to home. iO Travel hope to serve you again soon!

Shopping: Fish Oil Museum, Latex Museum (or Darentang), Bamboo Charcoal Museum (or Tea House)

20240302

出发日期 DEPARTURE DATE:

必须符合条规:

- 本公司保留对行程内容因当地天气、路况、 突发情况以及不可抗拒因素,做出适当
- 关及信况以及小可加出因素,做面适当 更改和调整的权力。 所有航班如有更攻,恕不另行通知。 旅游细则与附带条件,以收据背项为准测。 自由活动期间自费项目由客人自行选择与付费。 如有包含门票,将特别注明。
- 6. 如有购物站,将特别注明。 7. 旅程以华语,粤语或英文讲解。 8. 每团至少16位成员才能铁定出发。如团体少于16为成员, 本公司保留决定操作或取消此行程。
- 本公司採留决定操作或取消此行程。 9. 所有酒店评级,均以当地为标准,如遇到当地酒店客满, 不可预测等因素,将以雨级酒店取代。 10. 房型是根据酒店分配,本公司不负责所分配房型差异。 11. 本公司建议购买旅游保险,为您的旅程做个保障。 12. 英文版本是翻译自中文版本,如有差异将以中文版为。
- 团费 TOUR FARE:
- iO reserves the right to make appropriate changes and adjustments of the itinerary due to local weather road conditions, unexpected situations and irressibile factors without prior notice.

 without prior notice, to change without prior notice.

 in the prior notice of the prior notice, and the prior notice of the prior notice.

 All Booking will be subjected to terms and conditions as stipulated in the official receipts.

 in prior notice, and the prior notice of the prior notice of

- 7) Tour is conducted in Chinese. Cantonese or English.
 8) Minimum group size of 16 passenger is required for a confirmed departure. Group size of 15 and below will solely be at discretion of iol travel.
 9) All hotel rating are based on local standard. In the event that accommodation if the stated notel in unavailable, it will be replaced by hotel of smillar standards.
 10) Room types are based on run of house an allocated by differences of the room allocated.
 11) iol travel recommends you to buy travel insurance for your travel related coverage.
 - respective hotels. differences of the 11) iO travel recomme your travel related 12) In the event if disc Chinese itinerary, p



O NO. 19, JALAN SULTAN ABDUL JALIL, 30300 IPOH, PERAK, MALAYSIA. **L** +605 253 2766 / +6016 559 8766

www.io2travel.com





